
 

       Halden den 13.2.17 

 

 

 

 

Forslag til HIR sitt årsmøte 

 

1. HIR skal arbeide for å få gjennomslag i Halden kommune for at alle lag som trener i haller 

som Halden kommune leier ut skal gjøre det vederlagsfritt. 

 

 

For styret i Halden Topphåndball 

Hanne Følstad 

 

 

 


